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Θέμα: «Περικοπές και καθυστερήσεις για την έγκριση ειδικών θεραπειών σε ενήλικους συμπολίτες

μας με μόνιμες αναπηρίες στο νομό Κοζάνης»

Έντονη  ταλαιπωρία υφίστανται  οι  ενήλικοι συμπολίτες  μας  με  πιστοποιημένη, μόνιμη  μη

αναστρέψιμη αναπηρία στο  νομό Κοζάνης,  προκειμένου να λάβουν ιατρικό παραπεμπτικό για τις

αναγκαίες θεραπείες ειδικής αγωγής,  καθώς -σύμφωνα με καταγγελίες-  αφενός μεν ο  αριθμός  των

εγκρινόμενων  θεραπειών  είναι  μειωμένος  μετά  την  ενηλικίωση,  αφετέρου  η  υποστελέχωση των

δημόσιων  δομών  υγείας  του  νομού  οδηγεί  σε  μακρές  καθυστερήσεις την  εγκριτική  διαδικασία

καταβολής των δαπανών από τον ΕΟΠΥΥ.

Αναλυτικότερα,  δριμείες  είναι  οι  διαμαρτυρίες  κατοίκων του  νομού  για  το  γεγονός  ότι  ο

αριθμός ειδικών θεραπειών που εγκρίνεται είναι  δραματικά μειωμένος και πάντως υπολείπεται του

αριθμού που προβλέπεται πριν την ενηλικίωση των ΑμεΑ. Επιπλέον, εξαιτίας της υποστελέχωσης, τα

ραντεβού με τους ιατρούς (όπως ψυχιάτρους, νευρολόγους κλπ) κλείνονται με πολύμηνη καθυστέρηση.

Χαρακτηριστικό  είναι  το  παράδειγμα  γονέα  ενήλικου τέκνου  με  αναπηρία  97%  μη

αναστρέψιμη εφ΄ όρου ζωής, ο οποίος καλείται να ανεβεί  ξανά και ξανά τον ίδιο ισόβιο “Γολγοθά”

για  να  εγκριθούν  οι  λογοθεραπείες,  εργοθεραπείες,  φυσικοθεραπείες  κλπ της  κόρης  του  ηλικίας

τριάντα εννέα ετών, πάντα με πολύμηνη καθυστέρηση και κάθε φορά κατόπιν άσκησης ένστασης για

να αυξηθεί ο αρχικά εγκεκριμένος αριθμός, ενώ είναι  δεδομένο εδώ και χρόνια ότι  χωρίς αυτές τις

θεραπείες όχι μόνο η ποιότητα ζωής της επιδεινώνεται, αλλά η επιβίωσή της τίθεται σε κίνδυνο, καθώς

άμεσα δυσχεραίνεται ακόμα και η δυνατότητα κατάποσης. 

Δεδομένου  ότι  οι  ενήλικοι  συμπολίτες  μας  με  αναπηρίες  και  οι  οικογένειές  τους  στο  νομό

Κοζάνης  βιώνουν  ανεπίτρεπτη  ταλαιπωρία,  περιγράφοντας  ότι  τους  εγκρίνονται  ελλιπείς ειδικές

θεραπείες  και  ουσιαστικά  εγκαταλείπονται  αβοήθητοι  χωρίς  την  απαραίτητη,  ειδική θεραπευτική

παρέμβαση, με δυσμενείς συνέπειες στην καθημερινή διαβίωση και την εξέλιξη της υγείας τους.
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Δεδομένου ότι, εξαιτίας των ανυπέρβλητων εμποδίων που ορθώνει το Ε.Σ.Υ., πολλές οικογένειες

αναγκάζονται  να  καταφεύγουν  σε  ιδιώτες ιατρούς  για  τον  αναγκαίο  αριθμό  ειδικών  θεραπειών,

επιβαρυνόμενες οικονομικά για ανελαστικές δαπάνες υγείας.

Δεδομένου ότι ο σεβασμός των  δικαιωμάτων των ΑμεΑ κατοχυρώνεται σε  σειρά άρθρων του

Συντάγματος, όπως ρητά στο άρθρο 21.

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1) Είναι σε γνώση σας η  πολύμηνη δυσβάσταχτη ταλαιπωρία που υφίστανται στο νομό Κοζάνης οι

ενήλικοι  συμπολίτες  μας  με  μόνιμες  μη  αναστρέψιμες  αναπηρίες  μαζί  με  τις  οικογένειές  τους

αναφορικά με την έγκριση θεραπειών ειδικής αγωγής;

2) Για  ποιο  λόγο,  σύμφωνα  με  τις  περιγραφές  πολιτών,  ο  ανώτατος  αριθμός  ειδικών  θεραπειών

μειώνεται μετά την ενηλικίωση, ενώ η αναπηρία και οι ανάγκες παραμένουν ίδιες για ολόκληρη τη

ζωή τους;

3) Σε  ποιες  ενέργειες  θα  προβείτε  για  την επίλυση του  καταγγελλόμενου  προβλήματος,  τη μη

περικοπή του  αριθμού  ειδικών  θεραπειών  μετά  την  ενηλικίωση,  την επιτάχυνση  και

απλοποίηση των  εγκριτικών  διαδικασιών,  την αποφυγή  άσκοπης  επαναλαμβανόμενης

ταλαιπωρίας για αυτονόητες εγκρίσεις  επί  ισόβιας  μη  αναστρέψιμης  αναπηρίας,  την πλήρη

στελέχωση των  τοπικών  δημόσιων  δομών  υγείας,  ώστε  να  διασφαλιστεί  μια αξιοπρεπής  και

βιώσιμη καθημερινότητα  στους  ενήλικους  συμπολίτες  μας  με  μόνιμες  αναπηρίες  και  στους

φροντιστές τους στο νομό Κοζάνης;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)
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